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ACTA NUM 5/2018 
 
Acta de l’assemblea que ha tingut lloc al Casinet d’Hostafrancs del carrer Rector 
Triadó núm. 53 de Barcelona, el dimarts dia 15 de Maig de 2018 a les 11h. 
 
La taula que dirigirà aquesta primera Assemblea de l’Associació AECOEC està 
constituïda pels següents membres:  Enric Mir (President actual), Jesús López 
(Vicepresident), Joan Pere Teixidó (Tresorer), Conxi Miñana (Secretària) i 
Marcos Manzano (Vocal) 
 
En aquesta Assemblea han assistit 170 persones que són part d’associats, nous 
associats donats d’alta en aquest acte i representants d’altres associacions 
d’ERE’s i jubilats, així com el actuals representants dels sindicats d’Endesa 
Catalunya com són: Per part de la UGT el seu Secretari General, Miguel Angel 
Jiménez; Per part de CCOO el seu secretari General, Ricard Serrano i Jesús 
López Pecho, membre de l’executiva. 
 
La Secretària inicia l’assemblea i dóna la benvinguda a tots els assistents i fa la 
presentació dels membres de la taula, un cop fetes les presentacions dona el 
torn de la paraula al president: Enric Mir. 
 
El President fa una breu introducció i exposa les raons i els motius pel que es va 
decidir crear i constituir l’Associació d’AECOEC, això va sorgir d’una primera 
reunió a finals de setembre de 2017 i després de diverses reunions al mes 
d’octubre del 2017 i el 9 novembre de 2017, es va procedir a la seva legalització 
i la composició dels Estatuts, que es van presentar a la Generalitat de Catalunya 
i que es demana pel President i la Secretària que en aquesta 1ª Assemblea de 
l’associació els membres assistents i convocats els aprovin, segons marquen els 
mateixos: Es fa una votació i s’aproven per unanimitat en aquest acte. 
 
Un cop aprovats els estatuts i la composició de l’Assembla es dona el torn de 
paraula al vocal Marcos Manzano qui també incideix en la necessitat d’aquesta 
associació i en la unitat de tots els ex empleats i familiars de cara a l’actitud i 
pretensions de la direcció d’Endesa en la negociació de l’actual Conveni i que 
nosaltres com ex empleats necessitem algun òrgan jurídic que ens representi i 
que canalitzi totes les nostres demandes i informacions amb les relacions amb 
Endesa. 
 
També dóna les gràcies als representants de les altres associacions que hem 
contactat i convidat i fa la presentació del les associacions assistents i els seus 
representants que han assistit en aquest acte: 
 

Sr. Salip per part d’EREGECAT 
Sr. Florensa per part de l’Associació de Jubilats d ’Enher 
Sr. Jiménez i Sr. Casals per part d’Exclosos de Fecsa 
Sr. Alfons Collazo per part de la APC d’ENDESA 
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Un cop feta aquesta presentació passa el torn de paraula al Tresorer de 
l’Associació perquè expliqui l’estat de comptes de la mateixa, les despeses 
realitzades fins la data i el pressupost per a l’any 2018. Informa que a data d’avui, 
abans de la Assemblea, som 402 associats i que estem suficientment 
representats en aquest acte. 
 
Teixidó desglossa el pressupost previst per al 2018: 
 

Despeses del 2018 utilització del despatx i seu: 2.280 € 
Despeses de telèfon de l’oficina: 120 € 
Despeses de material d’oficina: 500 € (ordinador de segona mà, etc.) 
Altres Despeses: 500 € 
 
Total pressupost necessari per al manteniment de l’associació al 2018 de 

3.400€. En aquests moments tenim en efectiu al compte corrent de l’associació 
oberta a una oficina d’IBERCAJA la quantitat de 4.950€ 

 
Segons informacions, abans de començar l’assemblea en aquest acte 

s’han donat d’alta 19 persones més. 
 

Així mateix dona raó de les bones condicions bancàries que ha fet Ibercaja en 
obrir el compte d’AECOEC per girar els rebuts anuals i que com tothom que s’ha 
inscrit fins la data ha fet el pagament en metàl·lic o per transferència es giraran 
els rebuts de la quota anual el proper mes de Febrer de 2019 i es manté l’import 
de la mateixa: 
 

Quota Associació 25 € anuals. 
Quota Viudes o viudos de l’Associació 12,5 € anuals. 

 
Un cop donada la informació del tema econòmic es torna la paraula al president 
que dona les gracies a tots i informa de l’assistència dels representants de les 
Seccions Sindicals de Catalunya d’UGT i CCOO i dona la paraula als Secretaris 
Generals perquè donin informació al respecte de les negociacions de l’actual V 
CM de Endesa. Es passa el torn a Miguel Àngel Jiménez, Secretari General 
d’UGT a Catalunya qui informa que les negociacions estan bloquejades en 
aquest moment. Efectivament, la situació és crítica tant pel que fa a l’actitud de 
la direcció en quant a la tarifa elèctrica com als problemes d’expoliació per part 
d’Enel. Els sindicats tenen clara la unitat d’acció: no es negocia la supressió dels 
beneficis socials. Aprofita per demanar l’assistència del personal present en la 
manifestació de delegats de Distribució en la Cascade que es durà a terme el 
dijous 17 a les 10 h davant el Camp de Futbol de l’Espanyol. 
 
Seguidament es presenta i es dona la paraula a Ricard Serrano, Secretari 
General de CCOO a Catalunya. Comenta que ratifica el que ha explicat l’altre 
sindicat i que un fet rellevant és que va ser la direcció la que es va aixecar de la 
taula de negociació, la qual cosa és un error ja que això suposa que hauria de 
presentar alguna proposta millor per tornar-se a reunir i perquè els sindicats es 
tornessin a seure a la taula de Negociacions i si no es així estarà suspesa fins 
que l’empresa faci algun gest o proposta. La lògica diu que la direcció no hauria 
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d’anar contra els beneficis dels treballadors sinó contra els beneficis de l’empresa 
i que en aquest cas i amb la situació que estem vivint Enel es queda en la seva 
major part tot el benefici que es genera i que cada cop s’està precaritzant i 
externalitzant més Endesa.. Assegura que no s’acceptarà un mal conveni ni 
restrictiu i que cap col·lectiu perdi els seus drets que teníem fins el IV CM Endesa. 
S’han de continuar les mobilitzacions. 
 
Arran d’aquest tema i un cop tornada la Paraula, el president demana als 
sindicats si algú d’ells pot explicar el que està passant amb la regularització de 
la Potència, la instal·lació del s nous comptadors i l’activació dels IPC que serveix 
perquè tots els assistents tinguin la mateixa informació i el més actualitzada 
possible. Per informar d’aquest tema es presenta Jesús López Pecho, membre 
de CCOO que explica que els sindicats són també representants del personal 
passiu i que compten amb nosaltres. Arran de la pregunta i de la situació que 
estem tenint amb el tema dels nous comptadors elèctrics ell informa sobre les 
cartes que s’han rebut per part d’Endesa en quant a la revisió del terme de 
potència: Per part dels sindicats l’actuació que han fet ha estat lliurar una carta 
certificada a la direcció per tal de solucionar aquest assumpte ja que és ella la 
que ha de resoldre-ho, estan a la espera d’aquesta resposta i no poden dir res 
més, ja que encara no tenen novetats, però que ens tindran informats a través 
de la Junta d’AECOEC de què està passant i els passos a seguir. Abans d’acabar 
fa un recordatori de la manifestació de dijous a la Cascade de Distribució i que 
s’ha demanat a la gent que es manifesti que  vagi vestida de vermell, per 
reivindicar el V CM d’Endesa. 
 
Un cop feta tota l’exposició, el President dóna per finalitzats els punts a tractar i 
informacions rellevants per part de la Junta i es passa al punt de l’ordre del dia 
de Precs i Preguntes. En el torn de paraules, Jordi Calduch manifesta que el dret 
de la tarifa no es pot perdre. Donada l’actitud de l’empresa, si s’arribés a treure 
s’hauria de posar una demanda. El President està d’acord i recorda que aquest 
cas recentment ja ha passat amb els lots de Nadal del personal passiu provinent 
d’Enher, que eren més de 2.300 passius i que l’empresa va treure d’un dia per 
l’altre sense cap justificació, es va interposar una demanda que hem guanyat, tot 
i que està pendent del recurs de l’empresa actualment. 
 
Un assistent pregunta qui ens defensarà jurídicament al col·lectiu d’AECOEC i si 
tenim previst tot aquest tema jurídic. Marcos Manzano informa que en aquests 
moments estem en contacte amb el Col·lectiu Ronda, que és el despatx que 
assessorarà AECOEC. També aprofita per dir que aquest Col·lectiu li ha 
confirmat que el Pla de Pensions, en estar externalitzat és de difícil eliminació; 
però que qualsevol actuació per part de la empresa s’ha d’estudiar en la seva 
singularitat i veure com s’ha de tractar.  
 
Arran d’una exposició per part de Marcos Manzano sobre una negociació de fa 
alguns anys que no es va dur suficientment bé, Marcos Egea fa una queixa en el 
sentit de no tenir una actitud de confrontació o negativa entre sindicats i personal 
passiu. Manzano fa una defensa de l’equitat i respecte. 
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També informa que aquesta assemblea és la primera d’altres que es faran a la 
resta de territoris i que ja s’està en contacte amb personal d’aquells. 
 
El Sr. Silva fa un recordatori del company Jordi Díaz, que va ser delegat de 
CCOO, que va morir el passat mes de març.  
 
No havent més preguntes el Vicepresident Jesús López demana la col·laboració 
als assistents alguns dels quals s’inscriuen per donar un cop de mà en les 
tasques de l’associació. Tanca l’acte demanant respecte, unitat i confiança en 
aquesta Junta ja que tots estem en la mateixa lluita i la Secretaria aixeca la sessió 
a les 12,28 h.  
 
 

 

 

  El President     La Secretària 


